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Minnesanteckningar 2024-05-30 
 
 
Föregående mötets minnesanteckningar 
Föregående minnesanteckningar läggs till handlingarna. 
 
 
Återrapportering landsbygdsriksdagen 2024 
Thomas Ehn rapporterar om resan till landsbygdsriksdagen 2024. 
Ärenden om markfrågor, skolor och boende har varit drivande i många kommuner. Förbundet Vi Unga berättade 
idéer om hur man får unga att stanna kvar på landsbygden. Ehn visar bilder och informerar om Virå bruk och 
ETCs solcellsanläggning. 
 
Landsbygdsbarometern 2024 har kommit ut och finns att hämta på nätet. 
 
 
Aktiviteter hösten 2024 
Förslag på aktiviteter för landsbygdsrådet för hösten 2024 
 

• Möte i Linderås med fokus på cykelbanor. 

• Bjuda in en tjänsteperson från samhällsbyggnadsförvaltningen som arbetar med ärenden om 
cykelbanor.  

 
 
Övriga frågor 
 

• Rådet diskuterar cykelbanor på landsbygden. Sträckning, markfrågor och kostnader är frågor som finns 
att hantera. 
 

• Tranås kommun har fått en ny bashastighet på 40km/h. Rådet undrar om det även gäller utanför skolan i 
Linderås. 

 

• Linderås samfällighetsföreningen är i dagsläget vilande. 
 
 


